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Komise: Školská                                                                RM  4. 10. 2023 
Datum :   11. 9. 2023 – 17:00 hod.  
Přítomni: 
 
 
 
 
Neomluveni: 
Omluveni: 
 
Gestoři komise 
Hosté:               

Dana Vepřková, Jiří Nedvěd, Jana Nedvědová, Pavlína Hladíková, Pavla Berková, 
Soňa Zuchová, Andrea Melechová Ruthová, Kamila Drtilová, Petr Lošek,  
Petr Spálený, Jana Bolková, 
L. Krulišová – administrátorka komise 
 
Jana Červená, Karel Polívka, 
Radek Pařez Klára Čejková, Nina Bilincová 
 
Mgr. Lukáš Seifert – starosta, Ing. Josef Treml - radní 
 

Příští jednání: 30. 10. 2023  v 17.00 hodin MŠ Pohádka Kutná Hora 
 

1. Úvodní slovo paní předsedkyně komise Vepřkové  
 

Představení nových zaměstnanců Odboru cestovního ruchu kultury a školství: 
paní Bc. Dagmar Ostřanská – vedoucí odboru 
paní Bc. Lucie Šlejtrová – referent oddělení školství 
 

2. Strategie vzdělávání 
Hlavním bodem jednání byla diskuse ohledně „Strategie vzdělávání“, neboť poslední 
dokument s názvem „Strategie vzdělávání pro Kutnou Horu“ je do roku 2018. 
Garantem za školskou komisi byl určen pan Josef Treml. Následně byli osloveni 
členové komise, aby se postupně k dané problematice vyjádřili, případně zmínili, 
které body strategie zanechat a které vyjmout. Zároveň se mohli vyjádřit, zda by 
se nechtěli aktivně podílet na zpracování nové strategie, kterou se bude zabývat 
skupina 6 zástupců komise.  
pan Nedvěd (učitel ČJ pro cizince) - zhodnotit inkluzi, zapracovat přibývající migraci, 
má zájem pracovat ve skupině. 
paní Bolková (mentorka projektu Šťastná škola) – návrh na zakomponování tématu: 
duševní zdraví pedagogů a dětí  
paní Berková (ředitelka MŠ K. Hora) – ve strategii prohloubit problematiku 
mateřských škol. Má zájem pracovat ve skupině. 
paní Melechová (ředitelka ZŠ KS K. Hora) – navrhuje přepracovat dílčí cíle (některé 
body jsou nereálné). Má zájem pracovat ve skupině. 
paní Drtilová (MAP Kutnohorsko) – Místní akční plán (MAP) tvoří strategii vzdělávání, 
jedná se o projekt zaměřený na rozvoj kvalitního a inkluzivního vzdělávání dětí a 
žáků do 15 let. Cílem je zlepšit kvalitu vzdělávání a zajistit jeho dostupnost pro 
všechny děti a žáky. Při tvorbě strategie vzdělávání pro Kutnou Horu poskytnou 
veškeré jimi zpracované analýzy. Má zájem pracovat ve skupině. 
pan Treml (radní) - navrhuje platnost dokumentu na 5 let. Pět bodů strategie je 
vyhovující, další je nutné zpracovat. Návrh nové strategie navrhuje zpracovat do 
konce roku 2023, dále bude následovat debata. 
paní  Vepřková (GJO Kutná Hora, předsedkyně komise) - navrhuje maximální rozsah 
strategie 15 stran, obecnější obsah. Má zájem pracovat ve skupině. 
paní Nedvědová (zástupkyně řed. ZŠ Žižkov) - má zájem pracovat ve skupině. 
pan Spálený – navrhuje specifikovat, co školství tíží (např. kapacity) a dále navrhuje 
prohloubit spolupráci MŠ a ZŠ. 
paní Hladíková (Gymnázium Kolín) – původní obsah strategie se líbí, navrhuje 
spolupráci mezi ZŠ a SŠ 
pan Lošek (SOŠ a SOU řemesel) – preferuje kratší a hmatatelný výstup, zajistit 
příjemnou atmosféru ve školách a vzájemnou spolupráci mezi MŠ, ZŠ a SŠ.  
pan Seifert (starosta města) – strategie musí na původní strategii navazovat a musí 
obsahovat přesnou definici vzdělávání. V plánu je požadovat po každé ze škol, které 



město zřizuje jejich vlastní strategii, školy v rámci města by si měly pomáhat, nutné 
je odstranění rozdílů mezi školami.  
Cílem je minimalizovat odklady, aktivně spolupracovat s Eduzměnou, sledovat 
demografický vývoj (počet obyvatel s trvalým bydlištěm v KH klesl na 19 107 
obyvatel, cizinci s trvalým pobytem – 670, cizinci s přechodným pobytem - 3 300). 
 
Členové pracovní skupiny: pan Nedvěd, paní Berková, paní Melechová, paní 
Drtilová, paní Nedvědová a paní Vepřková. 
 
3. Členové komise byli seznámeni s prezentací paní Jany Bolkové – koučky a 
mentorky veřejně prospěšné organizace Porozumění mysli, z.s., ambasadorky 
projektu Šťastná škola. 
Prezentace je dostupná na stránkách města pod odkazem: 
https://mu.kutnahora.cz/mu/komise-skolska 
 

3. Školní jídelny Kutná Hora 
paní Zuchová – seznámila členy komise se situací ve školních jídelnách.  
Průběh událostí na ŠJ KH: odvolání první ředitelky, jmenování nového ředitele –
jeho následný odchod z důvodu nezvládnutí situace, v dubnu 2023 jmenování nové 
ředitelky. Na konci šk. roku 2022/2023 výpověď vedoucí ŠJ Žižkov, nástup nové 
vedoucí s praxí. Zavedení stejného jídelníčku, shodní dodavatelé pro všechny 
jídelny. Z důvodu havarijního stavu ZŠ Žižkov se plánuje rozsáhlá rekonstrukce, 
která v příštím roce vyřadí ŠJ z provozu na celé letní prázdniny a minimálně na další 
4 měsíce ve školním roce. Z tohoto důvodu bude nutné zajistit pro děti náhradní 
stravování.  
paní Nedvědová – nabídla ze strany školy maximální podporu a součinnost. 
 
 
Příští setkání členů komise proběhne v Mateřské škole Pohádka Kutná Hora dne 
30.10.2023 od 17.00 hodin. Termín je již nahlášen vedení mateřské školy. 
 
 
 
 

 
Zapsala: L. Krulišová 
Zápis ověřil: D. Vepřková 

https://mu.kutnahora.cz/mu/komise-skolska

